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Jedni dělají, druzí mluví.  
 
 Je to měsíc, co naši nejmladší občané opět usedli do 
školních lavic.Proto, aby měli kam chodit na obědy, musela obec 
provést podle požadavků hygieny velké změny ve školní  kuchyni 
a jídelně. V opačném případě hrozilo zavření celého stravovacího 
provozu. 
Po většinu prázdninových měsíců se tyto prostory měnily podle 
potřeb současného stravování. Původní rozpočet,  vysoký na 
možnosti naší obce, se podařilo snížit do přijatelných mezí, aniž 
bychom se museli zadlužovat nějakou půjčkou. Většina prací byla 
provedena obyvateli Rudné v rámci jejich pracovní náplně, nebo 
pracovali zdarma. Odborné práce, jako rozvody el.vedení, vody a 
odpadů včetně výroby stolařských prvků byly zadány 
odborníkům. Obklady a podlahové krytiny byly částečně 
nainstalovány svépomocí a částečně řemeslníky za úplatu. Aby se 
vše stihlo, nehledělo se na čas a den. Vše muselo být připraveno 
tak, aby se mohlo pro školáky a občany vařit od začátku školního 
roku. O to více mrzí hlasy rudeňáků, kteří nepřiložili pomocnou 
ruku a kritizují. Mezi takové patří i názor, „ proč opravovat a 
vrážet do toho peníze“? Na to lze jen říci, že je to pro NAŠE děti, 
které zde chodí do školy a pro občany, kteří si chodí pro obědy. 
To, že moje děti už zde do školy nechodí neznamená, že ji 
zrušíme.Ono tyto služby využívají další děti, které už „ dorostly“a 
navštěvují naši školu. Mezi další kritický hlas patřila i jedovatá 
připomínka: „Tam se nic nedělá, jen chlastá“. Při zahájení 
školního roku pan ředitel Mgr. Kopečný všechny pozval na 
prohlídku zrekonstruované jídelny i kuchyně. Zajímalo by mě, 
zda se byly ony kritické hlasy podívat a zda by to těm, co tady 
strávili nejednu hodinu práce na úkor svého volného času 
zopakovali do očí. 

Není v ničích silách, zavděčit se všem. Přitom stačí řídit se 
heslem: Žít a nechat žít. Pevně věřím, že tyto sobecké názory 
neodradí všechny ochotné pomocníky od další práce, která nás 
čeká při dalším budování v obci. Je stále co realizovat, dávat do 
pořádku a vylepšovat. A toto je jedna z možností, jak zvednout 
úroveň obce, aniž bychom za to platili velké peníze stavebním 
firmám. 
     Radomír Tománek 
        místostarosta  
 
 Dodatek  pro informaci :  
 
svépomocí nás rekonstrukce stála na materiále a 
dodavatelských pracích 333tis. Kč. A když k tomu 
připočítáme mzdové náklady vyšla nás rekonstrukce 
daleko méně, než kdybychom celou zakázku zadali 
firmě. Rozpočet na dodávku této práce v r. 2003 činil 
cca 750tis.Kč. Každý, kdo umí počítat, si spočítá, 
kolik jsme díky dobrovolníkům ušetřili. A to nás těší 
tak, že se nenecháme v budoucnu znechutit ani od 
nějakých Kelišových. 
      Tom. 
 
 
 
 
Nabídla školní jídelny 
 

 Jídelna nabízí dalším zájemcům možnost 
odebírání obědů. Rozšířili jsme nabídku jídel o 
nové receptury a velmi nás těší, že se nám 
povedlo získat několik nových odběratelů stravy. 
Prozatím jsme schopni přibrat ještě několik 

zájemců. Nabízené jídelníčky si můžete prohlédnout na obecní 
vývěsce. Cena jednoho oběda je 42 Kč a jídlo se do jídlonosičů 
vydává od 11.00 hod. 
 
 
 
   



Usnesení z XIII. zasedání zastupitelstva Obce Rudná pod 
Pradědem ze dne 26.9.2007 

 
ZO bere na vědomí : 
XIII/2  Pozastavení vypracování smlouvy na pronájem 
  parc.č. 135/1 k.ú. Stará Rudná 
XIII/5  Zprávu o hospodaření Prodejny Rudná p.Prad. 
  s.r.o. za 1. pololetí 2007 
XIII/7  Zprávu o rekonstrukci školní jídelny a  výši  
  profinancovaných prostředcích  
XIII/12 Termín příštího zasedání ZO – 31.10.2007 
XIII/13 Odstranění zatrubnění v dolní části obce od.1.10. 
ZO schvaluje : 
XIII/3 A Odprodat parc.č. 453 k.ú. Nová Rudná manž. 
  Antošovým, za cenu 3Kč/m2  
 B odprodat parc.č. 9 st. k.ú. St. Rudná za cenu  
  150Kč/m2 manž. Sedlákovým Olomouc 
  odprodat parc.č. 2015/2 k.ú. St. Rudná za cenu dle 
  BPEJ manž. Sedlákovým Olomouc 
  odprodat parc.č. 78/1 k.ú. St. Rudná za senu  
  35Kč/m2 manž. Sedlákovým  Olomouc 
 C odprodat parc.č. 1289 k.ú. Nová Rudná paní Marii 
  Novákové za 35Kč/m2 
XIII/4  bezúplatný převod veškrého historického majetku 
  obce, který je dosud ve vlastnictvíPF ČR na obec 
XIII/6  zadání vypracování výběrového řízení na  
  zpracování ÚP obce firmě 
XIII/8  odměny zastupitelů za měsíc 09/2007 dle zápisu 
XIII/9  do funkce předs.výboru finančního JUDr. Kutila 
XIII/10 připojení obce do Sdružení místních samospráv a 
  připojení se ke Smlouvě obcí a měst proti daňové 
  diskriminaci    
ZO ukládá : 
XIII/11 Zajistit gratulace jubilujícím občanům v měsíci 10. 
  2007 dle rozpisu.  
 
Plné znění usnesení najdete na webových stránká obce a 
úřední desce obce. 
 
 

„Zase králík?  
 Se z toho pobleju“... Všichni známe tento kouzelný dialog 
z Troškova filmu. Abyte mohli prostřídat králičí, naše prodejna   
zavedla prodej výsekového masa. Napoprvé se po něm jen 
zaprášilo. Maso je nejenom hezké, ale i za dobré ceny.  Zboží 
bude dováženo vždy ve čtvrtek, aby bylo o víkendu z čeho vařit.  
Takže pozor -  reklama :   
 
  Krkovička     80,- 
  Vepř. Kýta    90,- 
  Vepř.panenka     95,-
  Vepř.kotleta    86,- 
  Vepř. bok s kostí   72,- 
  Hovězí přední  139,- 
  Hovězí zadní  189,- 
  Mleté maso    86,-              
 
u Nakupujte u nás doma posílíte celoobecní rozpočet! u 
   
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

 
VE DNECH 1.10 -8.10.2007 

 
Bude na území celého okresu 

BRUNTÁL 
prováděno kladení návnad proti 

VZTEKLINĚ LIŠEK 

VAKCINAČNÍ NÁVNADY BUDOU KLADENY LETECKY 

Dodržujte tyto pokyny: 
• Nedotýkejte se návnad 

• Omezte použití  loveckých psů při výkonu  práva myslivosti 
• Zabraňte kontaktu Vašich zvířat s návnadami 
• V případě potřísnění očkovací látkou, která je 

v plastikovém obalu vyhledejte lékaře 
• Poučte své děti 

 



Nový územní plán 
  
 Hlavním důvodem pro zpracování 
nového územníh plánu obce  je skutečnost, že 
ten první  pozbyl s přijetím nového 
stavebního zákona na aktuálnosti. Navíc se 
podařilo naplnit téměř vše, co  jsme si 

naplánovali. Úkolem územního plánu je vytvoření systému a 
organizace území, věcná a časová koordinace všech uvažovaných 
aktivit a vytvoření podmínek pro další rozvoj území.  
Územní plán se bude projednávat ve třech etapách – zadání, 
koncept, návrh. Všem těmto etapám budou předcházet průzkumy 
a rozbory území. Každá z těchto etap bude projednána s 
dotčenými orgány státní správy, občany a nadřízenými orgány. V 
konečné podobě  ÚP schvaluje zastupitelstvo. Cena dokumentace 
je závislá na velikosti naší obce a všechny náklady s jejím 
pořízením bude hradit obec. Protože se bude jednat o částku 
několika statisícovou, pokusí se obec získat dotace, alespoň na 
částečné zafinancování dokumentace.   
Již nyní s předstihem vyzýváme občany, aby přemýšleli jaká by 
měla být obec v budoucnu, co by zde chtěli realizovat. Své 
podněty a návrhy můžete podávat v průběhu celého přípravného 
řízení na zasedáních zastupitelstva obce.   
      Starosta obce 
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Svaz žen připravuje na měsíc říjen pro děti rozloučení s 
prázdninami. Termín akce závislý na přízni počasí a bude 
oznámen na vývěsce Svazu žen v místní prodejně. 
 
     Klechová Květoslava 
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Školáci v přírodě. 
V pátek, 21.9. si naši školáci udělali 
vyučování v přírodě. V náručí 
zeleně jim takovéto učení šlo samo 
od sebe.  Děti poznávaly okolní 
flóru, faunu, určovaly dřeviny,   
pojmenovávaly všechny houby, 
které našly, volně povídaly o 
ochraně přírody a o všem, co s ní 
souvisí.   A jaký by to byl pobyt v 
přírodě, kdyby se nehrála spousta 
her a neopékaly špekáčky?  Návrat 
byl poznamenán únavou z prožitého 
dne, nejenom u dětí, ale i u jejich 
pedagogického doprovodu.   
Odpověď na otázku kolemjdoucích 

– Jak bylo?-   nenechala nikoho na pochybách. Zaznělo sborové „ 
Perfektně“ a jejich obličeje dokazovaly, že si tento den děti 
skutečně užily.   
 
 Na měsíc říjem přichystali naši pedagogové pro děti Noc 
ve škole, která bude spojená nejen se zábavou a hrami, ale i 
přípravou na adventní jarmark – děti budou vyrábět tradiční i 
netradiční výrobky pro své blízké i přátele.  
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 Ve čtvrtek 27.9. uvítala obec nové občánky. Dětem a 
paním učitelkám z naší školy děkujeme za hezký program. 
Odměnou jim byl potlesk a sladký dort. Nové občánky přivítal 
starosta obce a popřál jim vše nejlepší do začínajícího života.  
Kulturní komisi děkujeme za technické zabezpečení této akce a 
paní Klechové za praktickou pomoc.     Tom. 

 
   
   
   
   

  



 
 
 
 

V měsíci říjnu popřejeme vše nejlepší 
našim jublantům : 

Antonyová Mária  66 let 
 

Halabala Josef  61 let 
 

Hanáková Anežka 67 let 
 

Jasinská Anežka  61 let 
 

Tomalská Kateřina 85 let 
 
Do dalších let všem společně přejeme 
hlavně pevné zdraví, pohodu  a klidné 
dny v kruhu rodin i nás všech. 

 

 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Vydala Obec Rudná pod Pradědem říjen 2007     
 www.rudnapodpradedem.cz 
    Evidence periodického tisku MK ČR E 17756 

http://www.rudnapodpradedem.cz

